
Zápis z jednání VV ČABR-JM 
 

23. 11. 2017, Brno 
 

Přítomni:  Ivor Matějek, Vilém Cígler, Pavel Vojáček, Lenka Křičková 
Omluveni: Michal Komprs 
 

• V. Cígler informoval VV o stavu delegací. Přetrvávajícím problémem je přetíženost 
rozhodčích (3-4 zápasy denně) v některých hracích termínech kvůli nedostatečnému 
počtu rozhodčích. VV bude pokračovat v práci na zlepšení této situace. 

• P. Vojáček informoval VV o činnosti disciplinárního úseku. Vzhledem k množícím se 
prohřeškům ze strany rozhodčích (chyby v zápisech, špatně popsané tresty, pozdní 
příchody k utkání…) budou případná další provinění striktně trestána podle 
disciplinárního řádu. 

• VV prozkoumá možnosti vytvoření manuálu pro rozhodčí, který by vyjasnil nejčastěji 
se objevující chyby v zápisech o utkání (např. správný popis TCH, DCH, absence 
trenéra…) 

• VV se seznámil s konečným stavem vybraných předsezónních poplatků, podle 
kterého bude aktualizován a finalizován rozpočet ČABR-JM. 

• Školení rozhodčích III. třídy se uskuteční v termínu 21. – 23. 9. 2018. 

• Předsezónní seminář pro sezónu 2018/2019 se uskuteční 8. 9. 2018. Společně se 
seminářem se bude konat volební valná hromada, na které bude volen předseda 
ČABR-JM. 


